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1970. június 1-től dolgozom Rétságon, 
mint fogorvos. 1990-től az akkor létre-
hozott Egyesített Egészségügyi és Szoci-
ális Intézmény igazgató főorvosi teen-
dőit is ellátom. 
     1990-től négy választási ciklusban is 
tagja voltam a Városi Önkormányzat 
Képviselő-testületének. A Városi Önkor-
mányzat a „Pro Urbe” és a „Város 
Szolgálatáért” díjakkal ismerte el tevé-
kenységemet, szakmai és vezetői munká-
mért az Egészségügyi Minisztertől a „Kiváló Munkáért” kitüntetést, 
míg a Nógrád Megyei Közgyűléstől a megye legmagasabb 
egészségügyi kitüntetését, a „Perliczi János” díjat kaptam meg. 
      Megválasztásom esetén a legfontosabbnak azt tartanám, hogy 
először is rendet kellene tenni az önkormányzat háza táján, a testületi 
munkában éppen úgy, mint sok más területen, melyeknek felsorolása 
itt, hely hiányában, sajnos nem lehetséges. Növelni szükséges a 
képviselő-testület ellenőrző és számonkérő szerepét. Átgondolt és 
pénzügyileg megalapozott stratégia kidolgozását tartanám szüksé-
gesnek, amelyik hosszabb távon is megfelelő módon biztosítja az 
önkormányzat működőképességét, stabil gazdálkodását. Az önkor-
mányzati alapfeladatok kötelező ellátása mellett minden olyan, a 
város érdekét szolgáló fejlesztést támogatandónak gondolok, amelyik 
a valós helyzetből indul ki, azt reálisan értékeli, pénzügyileg kellően 
alátámasztott és kezelhető, továbbá nem veszélyezteti sem a kötelező 
alapfeladatok színvonalas ellátását, sem az önkormányzat minden-
kori fizetőképességét. 
      Végezetül engedjék meg, hogy tisztelettel mondjak köszönetet 
mindazoknak a rétsági választópolgároknak, akik ajánlószelvényeik 
átadásával lehetővé tették indulásomat az önkormányzati válasz-
táson. 
 


